
Hlavní teze zprávy předsedy sekce divoká voda pro konferenci 2019. Shrnutí 

činností za rok 2018 

1. Vyhodnocení  vystoupení všech našich reprezentantů – ve slalomu i ve 

sjezdu na odpovídajících mistrovstvích světa a Evropy, seniorů a juniorů 

v roce 2018 

2. Perspektiva slalomu pro OH v roce 2020 a v dalších  letech 2024, popř 2028. 

3. Zapojení ČT – přímé přenosy, sledovanost, negativní dopad zrušní kategorie 

C2 

4. Marketing, činnost skupiny okolo Davida Lhoty, přínos pro sekci 

5. Pozice kanoistiky v MOV po skončení funkčního období J. Perureny a T. 

Estanguyeta. Nová striktní pravidla pro účast na OH ze strany MOV. 

6. Pořádání velkých soutěží pod hlavičkou ICF – nevratná platba za kandidatury, 

např. MSJ 10000,- EUR 

7. Dotační programy MŠMT. Jejich zpoždění. Nová omezující pravidla použití 

financí. Komplikované zahájení Nového roku – extrémní výjezdy do 

tréninkových center za teplem. 

8. Kluby, oddíly – nízké využívání programu MŠMT – Můj klub 

9. Problémy s prokazováním účelnosti výdajů v souladu s pravidly MŠMT – 

reprezentační družstva, provoz sekce, atd. – sekretariát musí dodržovat 

pravidla Rozhodnutí o financích ze strany MŠMT.  

10. Svaz se sportovním odvětvím zařazeným do programu olympijských her 

je povinen mít zřízené SCM/SpS v olympijských disciplínách. 
11. Postavení SCM/SpS v sekci – činnost zodpovědného trenéra Jiřího 

Kratochvíla (uznávaný odborník) 

12. Činnost závodní komise pod vedením Hanky Knebelové a komise rozhodčích 

pod vedením Lenky Kuté 

13. Metodická činnost, trenérská školení, trenérské licence – asi nejlepší v Top 10 

sportů v ČR (Milan Bílý) 

14. Činnost oddílů, téměř konstatní členská základna. Nedostatek – nedaří se 

podchytit rodiče pro rozhodcovskou činnost. Výbor musí řešit možnou krizi 

v oblasti rozhodčích. 

15. Poděkování celému hnutí ze toleranci a chuť přispět k co nejvyšší výkonnosti. 

 

 


